
Jeg arbeider i dag som programkoordinator på medisinstudiet, og er med 
på implementeringen av prosjekt Vestlandslegen. Dette gjør at jeg har 
dialog med alle instituttene, og har et bredt nettverk på tvers. Som 
programkoordinator er jeg med på å forme beslutninger som blir tatt, i 
tillegg til at jeg er med på å følge opp vedtak i etterkant. Dette gjør at jeg 
ser hvordan vedtak påvirker fakultetet i sin helhet, og at det er viktig med 
bred forankring ved endringer. I tillegg er jeg opptatt av samarbeid og 
kommunikasjon, og vil arbeide for å fremme disse verdiene i 
fakultetsstyret.   

På fritiden tar jeg Master i organisasjon og ledelse med fordypning i 
utdanningsledelse. Dette gir meg et viktig teorigrunnlag som jeg kan ta med meg inn i fakultetsstyret.  

Jeg håper på deres støtte og ser frem til muligheten til å bli en del av fakultetsstyret.  

 

 


